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Protokół Nr 8/18 

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

odbytej w dniu 25 września 2018 r.  w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego                     

w Zduńskiej Woli, ul. Złotnickiego 25, o godz. 13:00 – 13.30. 

 

Lista obecności członków Komisji jak i zaproszonych gości, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący komisji Pan Dariusz Kubiak witając 

członków Komisji jak i zaproszonych gości, stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia . 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.   

4.Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego                              

w Zduńskiej Woli.    

5.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2018-2021 z perspektywą na lata 

2022-2025.  

6.Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/90/17                          

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2018–2035 – FK.24/18.                  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/91/17                       

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2018 – FK.25/18.           

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie posiedzenia Komisji.  
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Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) przyjęła protokół z ostatniego 

posiedzenia. 

 

Punkt 4 

Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego                              

w Zduńskiej Woli.    

 

Komisja przyjęła w/w informację.  

 

Punkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska 

dla Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2018-2021 z perspektywą na lata 2022-2025.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/90/17                          

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2018–2035 – FK.24/18.       

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”)  pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 7            

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/91/17                                           

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2018 – FK.25/18.           

 



3 
 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 8 
 
Sprawy różne. 

 

Wiceprzewodniczący komisji Stanisław Szuster zapytał o oznakowanie do 15 t na ul. 

Widawskiej, kiedy będzie to sfinalizowane.  

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Piotr Pacelt poinformował, że do końca 

kadencji.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak podziękował za przeniesienie ławki na ul. 

Łaskiej,  zapytał o projekt przebudowy ul. Łódzkiej.  

 

Wicestarosta Marcin Łabędzki poinformował, że od wiaduktu na ul. Łaskiej do 

skrzyżowania ulic: Łódzka, Łaska większość postulatów została uwzględniona. 

Problemy zaczynają się od skrzyżowania z ulicą Bema, Łaska, Łódzka. Projektant 

zaproponował by nie było wyjazdu z ul. Bema na ul. Łaską, ponieważ przy ul. 

Azaliowej będzie rondo. Został wniesiony protest. Projektant ma się nad tym 

zastanowić. Na wysokości ulicy Azaliowej wszystkie postulaty zostały uwzględnione. 

Ulica Chopina miała być całkowicie zablokowana. Została zgłoszona uwaga w 

postaci prawoskrętu. Prawdopodobnie przychyla się do wniosku.   

Problem zaczyna się przy wyjeździe od staży pożarnej. Wyjazd byłby tylko dla straży, 

tak byłaby całkowicie zamknięta. Jest postulat zachowania tutaj przejścia dla 

pieszych, temat jest poddany pod rozwagę. Powstanie rondo Łaska, Łódzka. Dalej , 

najbliższe przejście dla pieszych będzie przy ul. Szkolnej. Będzie tutaj także tylko 

prawoskręt. Dalej ma miejsce znaczne zwężenie ulic.  Wojewódzki Zarząd Dróg miał 

pomysł by zamknąć ul. Dąbrowskiego. Był w tej kwestii duży opór. Przy Cauflandzie 

rondo zostanie. Kolejno rondo będzie przy ul. Getta i pryz Bricomarsche. Dzikie 

przejście przy ul. Getta zostanie zagrodzone bramkami.  Jest zamysł by zamknąć 

wyjazd z osiedla zachód. Z naszej strony był pomysł na zachowanie prawskrętu, czy 

to zostanie uwzględniane trudno stwierdzać.  
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Punkt 9 

Zakończenie posiedzenia Komisji.  

 

Posiedzenie zamknął Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak. 

 

                                                                              

                                                                                         Przewodniczący Komisji 

                                                                                                                                                                                               

                                                                                                      Dariusz Kubiak  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządził: 

P.E. Szymczak 


